
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kommunala Tillgänglighets- och pensionärsrådet 

Plats och tid  Kommunhuset, lokal: Borgmästaren 29 februari 2024 kl. 13.00 

Närvarande   Tony Andersson, ordf. 
 Ann-Christin Linnsén, ers BUN 
 Anita Hellstrand, ers SN 
 Monica Åberg, ers MBN 
 Björn Hellqvist, SPF 

 Zofia Henriksson, BUN 
 Kenth Eriksson, ers DHR 
 Lena Ströberg, PRO 
 Margareta Edén, PRO 
 Bengt Nilsson, MBN 
 Bengt Molander, SRF 
 Britt-Inger Calissendorff, SKPF  
 Per-Arne Frisk, ers PRO 
  
Övriga närvarande Eva Loviken, Bostadsstöds handläggare 
 Malin Nilsson, Verksamhetschef, socialförvaltningen 
   
Ej närvarande Johanna Bergsten, vice ordf. SN  
 Roger Nordén, ers KTN 
  Markus Sjöström, KTN 
  Jan Jennehag, ers PRO 
 Tina Höglund, Attention 
  Kenth Eriksson, DHR 
 Marie Söderberg, ers SKPF 
 Jeanette Norgren, ers Attention 
 Carina Eriksson, RBU 
 Agneta Johansson, SPF 
  
Utses att justera Björn Hellquist, SPF 

Justeringens plats och tid Kommunhuset  12 mars kl. 13.00 
 
Underskrifter 

Tony Andersson, ordförande Annette Lehnberg, sekreterare 

Björn Hellquist SPF, Justerare 



 

________________________________________________________________________ 
Justering  (sign) Utdragsbestyrkande 

1. Öppnande av möte 

Tony Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

2. Godkännande av Dagordning 

Dagordningen godkändes med en punkt under övriga frågor:  

 

3. Val av justerare. 

 Till justerare valdes Björn Hellquist, SPF 

4.  Föregående mötesprotokoll. 

 Mötesprotokollet godkändes och lades till handlingarna 
  

5.  Information från Malin Nilsson om projektet proaktiv digifysisk 

seniorvård Malin Nilsson, verksamhetschef HSL och utveckling vid socialförvaltningen 

Det som hänt sedan skatteväxlingen2014 är att sjukvården i hemmen blivit mer 
avancerade. Slutsatsen är att den ekonomiska skatteväxlingen inte motsvarar kostnaden 
för dagens vård. Förr vårdades patienter på vårdavdelningar, de vårdas idag i hemmen. 

Projektet Proaktiv digifysisk pågick fram till 30 juni 2023, sedan avslutades det. 60 % av 
inläggningar är egentligen ”onödiga” det blir inget mervärde av det. Andelen 
hemsjukvårdspatienter och avancerat sjuka hemma har ökat (upp till 4 besök per dag). 
Speciellt demenspatienter åker allt för ofta jojo fram och tillbaka vilket inte är bra. 
10 stycken sjuksköterskor finns idag inom hemsjukvården.  

Från 1 januari 2024 delar inte primärvården med sig av medel till nära vården.  

Proaktiv digifysisk seniorvård, ett personcentrerat arbetssätt. Det är ofta multisjuka och 
sköra. Ett gemensamt ansvar för hela patientens hälsotillstånd med årliga 
läkemedelsgenomgångar och kartläggningar. Målet är att öka och förbättra samarbetet mellan 
läkare och sjuksköterska. Öka patientsäkerhet och minska onödiga inläggningar på sjukhus.  

Femfinger metoden är en metod för att förebygga demens – kommunen planera att börja 
arbeta tillsammans med regionens primärvård för att vara proaktiva och motverka 

En undersökning har gjorts angående ensamhet hos äldre som inte idag har någon tjänst från 
kommunen. Resultatet vill de delge pensionärsföreningar, företagare, medborgare, kyrkan, 
andra förvaltningar osv för att redovisa resultatet.  

Presentationen från Malin följer med som bilaga. 

  



 

________________________________________________________________________ 
Justering  (sign) Utdragsbestyrkande 

6. Information om bostadsanpassning, Eva Loviken 

En ny uppdatering av lagen om bostadsanpassningsbidrag kom år 2018 vilket försvårade 
åtgärder. Lagen blev mer svårtolkad. Anpassningen ska tillgodose grundläggande och 
vardagliga behov i bostaden och ska avse fasta funktioner i bostaden.  
Det måste alltid finnas ett direkt samband mellan funktionsnedsättningen och sökt åtgärd. 
Det ska alltid vara en bestående eller långvarig funktionsnedsättning. Mer information om 
bostadsanpassning finns i Bilaga. 

 

7.  Laget runt, vad är aktuellt hos er? 

• SN: Inget speciellt att ta upp. 

• BUN:  Till undersköterske utbildningen var det 50 st som sökte, 20 personer 
antogs (vuxenutbildningen). 

• MBN: Bostadsanpassningsansökningar har minskat kraftigt. 

• SRF: anordnar syntolkning, bjuder in till teater och film. 

• DHR: Planeras för årsmöte 14 mars. De har startat en bokcirkel. 

• PRO: avd. Ljustorp har snart årsmöte, söker en ny ordförande. PRO Avd. Timrå 
önskar få återkoppling angående senaste rapporten om äldreomsorgsindexet 

• SPF: enligt den nya äldreomsorgsindex rapporten ligger Timrå på plats 276.  

• SKPF: det fungerar inte att få kontakt med någon i kommunen angående 
tillgänglighet. En medlem satt i telefonen för att få kontakt, men gav upp efter 45 
minuter och lade på luren. Detta hände i början på februari 2024.   

8. Övriga frågor 

• Uppdragslistan: Ordförande gick igenom listan för uppdatering. Reviderad lista 
bifogas som separat bilaga. 

• Mötesdatum 2024: 
o Torsdag 30 maj kl. 13.00 
o Torsdag 12 september kl. 13.00 
o Torsdag 12 december kl. 13.00 

 

 


	Kommunala Tillgänglighets- och pensionärsrådet
	1. Öppnande av möte
	2. Godkännande av Dagordning
	3. Val av justerare.
	4.  Föregående mötesprotokoll.
	5.  Information från Malin Nilsson om projektet proaktiv digifysisk seniorvård Malin Nilsson, verksamhetschef HSL och utveckling vid socialförvaltningen
	6. Information om bostadsanpassning, Eva Loviken
	7.  Laget runt, vad är aktuellt hos er?
	8. Övriga frågor




